



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Rev. Peter Ho pho@rochesterccc.org
Minister Dingli Chen dchen@rochesterccc.org
Rev. Herman Tang htang@rochesterccc.org



羅城華人基督教會
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

何漢慶牧師 pho@rochesterccc.org
陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org
鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

June 11, 2023 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for us to find peace in God.

Speaker Minister Dingli Chen
Scripture Reading 1 Peter 4:12-19
Sermon Title Suffering as Blessing

Announcements

- 1) There will be a congregational meeting today starting at 1:30 PM. The agenda of the meeting will be the nomination of new board members. It is a privilege and responsibility for all members to attend. Non-members are welcome to attend and observe.
- 2) Promotion Sunday for the children will be next Sunday, June 18th during the second service. There will be an ice cream sundae celebration after classes in the Fellowship Hall.
- 3) A farewell party for Pastor Ho and Dewi will be on Sunday, June 25th after the second hour. RCCC-W service and Sunday School will be canceled that day and everyone is encouraged to join the Chinese service in Penfield.
- 4) There will be a prayer altar on Saturday, June 24th, starting at 9 AM at RCCCW. Let us come together in prayer for our church.
- 5) RCCCW cleanup day is planned for Saturday, June 24th starting at 10 AM. Please come and help us clean up our RCCCW building!
- 6) Music and Bible Camp will be held July 31st to August 4th. Today is the last day to register. Registration form can be found at www.rochesterccc.org/mbc23. For questions, please contact Lawrence Tai or MBC@rochesterccc.org.

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Pastor Tang

Chinese Worship
Pastor Tang

RCCCW Worship
Brother Yaonan Qian

2023年6月11日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

為我們能在神的同在裡有平安禱告。

講員 陳定立傳道
讀經 彼得前書 4:12-19
證道 吃苦當福

報告事項

- 1) 今天下午 1:30 召開會員大會，議程是提名新執事會成員。參加會員大會是所有會員的特權和責任。歡迎非會員列席。
- 2) 下主日 6 月 18 日第二堂將舉行兒童主日學升級活動。課後在團契廳會有冰淇淋慶祝活動。
- 3) 我們將於 6 月 25 日第二堂崇拜後為何牧師和師母舉行歡送會，當天的西區崇拜和主日學取消，請原參加西區崇拜的弟兄姐妹和朋友參加母堂的中文崇拜。
- 4) 6 月 24 日禮拜六上午 9:00 在西區有禱告祭壇。請大家一起來分享，並同心為我們教會禱告。
- 5) 西區大掃除定於 6 月 24 日禮拜六上午 10:00 開始。請大家一起來把我們西區的教堂清理乾淨。
- 6) 音樂聖經營將於 7 月 31 日至 8 月 4 日舉行，報名已經開始，報名網址：www.rochesterccc.org/mbc23。如有疑問，請與戴中寧 (Lawrence) 聯繫，或發電郵到 MBC@rochesterccc.org。

下主日崇拜講員

英文崇拜
鄧牧師

中文崇拜
鄧牧師

西區崇拜
錢姚南弟兄